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17. december 2019
Jens Erik Basballe
Birgit Borre
Henrik Hansen
Birthe Rasmussen
Torben Andersen
Allan Olsson
Michael Tang Pedersen
Gitte Winther
Preben Mac 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 17. december 2019

På mødet deltog:
Torben Andersen (TAN), Birthe Rasmussen (BIR), Michael Tang Pedersen (MTP), Jens 
Basballe (JEB) (fra punkt 10), Birgit Borre (BBO), Allan Olsson (ASO), Gitte Winther 
(GIW), og Preben Mac (MAC).

Afbud fra:
Henrik Hansen (HHA)

Møder i 2019:

Budgetcafe Torsdag 9. januar 19.15
Bestyrelsesmøde Tirsdag 28. januar 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 25. februar 17.00
Nytårskur Lørdag 29.februar 17.00
Afdelingsmøde Tirsdag 10. marts 18.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 24. marts 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 21. april 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 19. maj 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 9. juni 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 25. august 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 22. september 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 20. oktober 17.00
Best.middag Lørdag 24. oktober 17.00
Afdelingsmøde Tirsdag 3. november 18.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 3. november Efter afd. mødet
Bestyrelsesmøde Tirsdag 17. november 17.00
LAB rep.møde + 75 
års jubilæum

Fredag 11. december 17.00

Bestyrelsesmøde Tirsdag 15. december 17.00

Dagsorden.
1. Åbent Hus.
2. Valg af referent.
3. Godkendelse af dagsorden.
4. Diverse småsager.
5. Godkendelse af referat af møder den 19. november 2019.
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6. Opfølgning på referat fra møde den 19. november 2019.
7. Nyt fra ejendomslederen.
8. Helhedsplanen, seneste nyt, gennemgang af referat fra seneste styregruppemøde 

mv.
9. Nyt fra udvalgene: affaldsudvalg, solcelleudvalg, ordensreglementudvalg, 

receptionsudvalg, indgangspartiudvalg og nyttehaveudvalg.
10.Budget 2020/21.
11.Eventuel ny tv-kanaludbyder.
12.LAB, herunder repræsentantskabsmødet den 12. december 2019.
13.Meddelelser fra formanden.
14.Henvendelse fra beboerne.
15. Indgående og udgående post.
16. Indkomne forslag.
17.Eventuelt.

Ad. 1
Der kom ikke nogle beboere til Åbent Hus. Det kunne skyldes, at formanden havde glemt, 
at få opslag i infoskærmen mv.

Ad. 2
Mac blev valgt som referent.

Ad. 3
Dagsordenen blev godkendt.

Ad. 4
Der har været klage over fra støj fra togbane. BIR undersøger sagen og sender noget til 
Mac. 

Ad. 5
Referat fra møde den 19. november 2019 blev godkendt.

Ad. 6
Referat og huskeliste blev gennemgået.

Arealet ved 247 mod øst ved børnehaven, som er blevet brugt til oplag, etableres ikke som 
grusparkeringsplads.

Reklamer til uddeling ligger længe på vores udearealer. Driften har indskærpet reglerne.

Ad. 7
Arbejdet med termostatsstyring af vippevinduer på reposer igangsættes.

En p-plads ved Rosenhaven optegnes.

Kantsten mellem bede og chaussesten på kørevej etableres i indeværende budgetår.
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Kedel i varmecentral er blevet utæt. Kedlen vil være meget dyr at reparere. Det forsøges 
med at anvende den anden eksisterende kedel, indtil der kommer fjernvarme. 

Kildesortering i blok C er opstartet.

Infoskærm i 249 er gået itu. Ny skærm opsættes.

Ad. 8
Udkast til referat fra styregruppemødet den 27. november 2019 blev 
godkendt.

Mac rykker for en specifikation af konto ”Driftrelaterede arbejder overført byggesagen”.

Udearealer blev afleveret af NCC den 15. december 2019.

NCC har betalt 100.000 kr. i kompensation på grund af fejl med solceller.

Ad. 9
Affaldsudvalg: Intet nyt.

Solcelleudvalg: Rådgiver er blevet rykket. Rapport forventes inden jul.

Ordensreglementudvalget: Intet nyt.

Receptionsudvalg: Holder møde lørdag, den 18. januar 2020, hvor udvalget også ser på 
kummer ved indgang fra Grønnevej.

Indgangspartiudvalg: Intet nyt.

Nyttehaveudvalg: Har holdt møde og udsendt spørgsmål om interesse for at leje en 
nyttehave. Holder møde igen til januar.

Ad. 10
Bestyrelsen vil prioritere renovering af kældernedgange og etablering af nyttehaverne i 
budget 2020/21.

Ad. 11
Forslag om ny kanaludbyder sættes på dagsordenen til afdelingsmødet til marts. TAN og 
ASO udarbejder udkast til forslag. Der vil være en udgift til at få en ny udbyder ind, idet der 
så skal ske en ændring af installationerne. 

Ad. 12
Der blev afholdt repræsentantskabsmøde i LAB den 12. december 2019. Det var et godt 
møde. Mac blev efterfølgende valgt som ny formand. 

Ad. 13
Formanden orienterede om følgende:
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 Der er fejl i det udsendte antenneregnskab.
 DAB har udsendt materiale om effektiv drift i afdelingen. Emnet tages op på næste 

møde. DAB inviteres til at deltage. 
 Opdateret liste over mødedatoer i 2020 blev godkendt.

Ad. 14
Bestyrelsen har rettet henvendelse til Hummeltofteskolen om gener fra lampe på gavlen af 
hovedbygningen.

Ad. 15
Intet.

Ad. 16
Intet.

Ad. 17 
Arbejdet med udarbejdelse af regnskab vedrørende receptionen flyttes fra DAB til 
ejendomskontoret.

Mødet sluttede kl. 20.15

Mac


